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Vraag PRO tijdens vergadering commissie Samenleving en Bestuur van 14 september 2023
"Daarom, voorzitter, vragen wij vanuit PRO of de burgemeester bereid is om op zeer korte termijn 
een risicoanalyse én een concreet plan van aanpak op te stellen en dit ter besluitvorming aan de raad 
voor te leggen. Dit voorstel zal moeten voorzien in het te allen tijde voorkomen van verstoring van de 
openbare orde en het waarborgen van de veiligheid van onze inwoners. En dat gaat dan niet alleen 
over de inzet van camerabewaking en de inzet van politie en boa’s. Dat gaat misschien nog wel meer 
over het goed en veilig organiseren van faciliteiten buiten de opvang, dagbesteding en activiteiten." 
 
Reactie college van 28 september 2023
U vraagt om een concreet plan van aanpak en risicoanalyse. Voor wat betreft het eerste zijn we druk 
doende met de ontwikkeling van een concreet plan van aanpak, in de vorm van een veiligheidsplan, 
om een veilige en leefbare opvang te borgen, zowel voor de bewoners van de opvang als voor onze 
inwoners. Daarin leggen we de volgende afspraken vast:
• preventieve maatregelen, zoals dagbesteding, begeleiding, huisregels e.d.;
• fysieke maatregelen;
• repressieve maatregelen, zoals afspraken over rolverdeling tussen beveiliging, boa’s en politie. 
Het college en het COA zijn beiden verantwoordelijk voor de opstelling en uitvoering van dit plan van 
aanpak. Het college is bevoegd dit plan vast te stellen, we zullen het plan - zodra het klaar is - met de 
raad delen en schetsen hoe de inbreng van omwonenden erin is geborgd.


